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Opening

1. Opening en vaststellen concept-agenda
Voorstel:
Vaststellen van de concept-agenda.

Besluit:
De vicevoorzitter opent de vergadering. De concept-agenda wordt vastgesteld.

2. Mededelingen
 De vicevoorzitter deelt mee dat de voorzitter op een later moment digitaal aansluit. 
 De vicevoorzitter verwelkomt de toehoorders van de vergadering, waaronder de nieuwe directeur

van Werk en Drechtwerk.
 De heer Van Maanen benadrukt dat er vandaag twee verschillende opeenvolgende 

vergaderingen zijn, namelijk de vergadering van het Algemeen Bestuur en een opdrachtgevend 
overleg over Stroomlijn.

 De heer Van Maanen laat weten dat Impact Day wordt verzet van 13 april naar 21 juni. Deze 
datum is echter nog niet definitief. De heer Van Maanen zegt toe de leden van het AB op de 
hoogte te houden.

3. Vaststellen concept-verslag vorige vergadering AB
Voorstel:
Vaststellen van het concept-verslag van de vorige vergadering.

Besluit: 
Conform.



Naar aanleiding van het verslag wordt het volgende besproken:
 De heer Van Maanen geeft een antwoord op de openstaande vraag van wethouder van 

Benschop over de stijgende kosten van de overhead. De heer Van Maanen licht toe dat een 
groot deel van de stijging betrekking heeft bedrijfsvoeringskosten en een klein deel op de 
overhead.

 Wethouder Paas merkt op dat de actielijst ontbreekt. De heer Van Maanen geeft aan dat deze is 
samengevoegd met de voorraadlijst.

4. Voorraadlijst DB en AB GR Sociaal
Voorstel: 
Ter kennisname.

Besluit: 
Conform.

Hamerstukken

5. AB voorstel – Bijdrageverordening 2023
Voorstel:
1. Instemmen met de bijdrageverordening 2023 onder voorbehoud van toestemming van alle 

gemeenteraden in de Drechtsteden tot wijziging van de GR Sociaal 
2. De nieuwe bijdrageverordening met bijgaande aanbiedingsbrief voor zienswijze aanbieden aan 

de gemeenteraden van de Drechtstedengemeenten.
3. De bijdrageverordening 2023 in het Algemeen Bestuur van maart 2023 voor vaststelling 

aanbieden.

Besluit: 
Conform.

Naar aanleiding van het voorstel wordt het volgende besproken:
 Wethouder Paas merkt op dat dit de oorspronkelijke besluitpunten zijn. Wethouder Paas stelt 

voor om in te stemmen van de bijdrageverordening, met inachtneming van de zienswijzen. De 
beslispunten 2 en 3 komen te vervallen. 

 Wethouder Paas verzoekt om een reactie op de ingediende zienswijzen. De heer Van Maanen 
zegt dit toe.

Stukken ter kennisname

6. AB voorstel – Brief Nationale Ombudsman omtrent Participatiewet
Voorstel:
1. Kennis nemen van de brief van de nationale ombudsman van 16 januari 2023. 

Besluit: 
Conform.

Naar aanleiding van het voorstel wordt het volgende besproken:
 Wethouder Paas stelt voor om de Drechtsteden als collectief aan te melden voor het onderzoek 

van de ombudsman. De andere leden van het AB gaan akkoord. 

7. Ingekomen stukken
Voorstel:
Ter kennisname.

Besluit:
Conform.

8. Uitgegane stukken
Voorstel:
Ter kennisname.



Besluit: 
Conform.

Naar aanleiding van de uitgegane stukken wordt het volgende besproken:
 Wethouder Paas geeft aan in de veronderstelling te zijn dat het OCD een paar jaar geleden een 

evaluatie heeft uitgevoerd over Stichting Leergeld. Hij wenst dit rapport te ontvangen.
 De heer Van Maanen geeft aan dat dit rapport ambtelijk is gebleven omdat de hoofdvraag uit de 

bestuurlijke opdracht niet is beantwoord. De heer Van Maanen zegt toe het rapport toe te sturen.
 Wethouder de Meij geeft aan dat stichting Leergeld met iedere gemeente in gesprek zal gaan 

voor de hercontractering. De heer Van Maanen vult aan dat er tijdens deze gesprekken ruimte is 
om wensen en verbetermogelijkheden te bespreken.

 Wethouder Baggerman geeft aan dat de gemeente Hardinxveld-Giessendam zich oriënteert op 
een samenwerking met de stichting Leergeld Alblasserwaard-Vijfheerenlanden. De andere 
gemeenten zijn niet andere partijen in gesprek

 Wethouder van Die vraagt om een tijdige terugkoppeling van de keuzes van gemeenten. Er 
wordt afgesproken dat de afstemming over gemaakte keuzes plaatsvindt op de ambtelijke 
regionale overlegtafel.

Bespreekstukken

9. AB presentatie – Voortgang hersteloperatie toeslagaffaire
Voorstel: 
1. Kennis nemen van de voortgang van de hersteloperatie toeslagaffaire

Besluit: 
Conform.

Naar aanleiding van de presentatie wordt het volgende besproken:
 Het team dat zich bezighoudt met de hersteloperatie van de kinderopvangtoeslagaffaire bestaat 

uit 6 medewerkers. Een aantal van deze medewerkers is zelf gedupeerde geweest.
 Gezamenlijk heeft het team 481 inwoners onder hun hoede. Alle inwoners in de caseload zijn 

erkend als gedupeerde. Sommige gedupeerden willen geen hulp. De redenen hiervoor lopen 
uiteen.

 De hulpvraag verschilt per gedupeerde. De heer Paffen constateert dat veel gedupeerde 
inwoners psychische ondersteuning nodig hebben. De inwoners vragen echter vaak om geld en 
middelen, zoals verbouwingen in huis, fietsen, laptop en het halen van een rijbewijs.

 Allereerst wordt gecheckt of de inwoner op de lijst van de Belastingdienst staat. Daarna wordt 
met behulp van een plan van aanpak brede ondersteuning geboden aan de gedupeerden. De 
inwoners blijven in beeld totdat het plan van aanpak is uitgevoerd. In sommige gevallen vindt er 
nazorg plaats.

 Wethouder de Meij vraagt hoe deze aanpak zich verhoudt tot de lokale uitvoering sociaal 
domein. De heer Paffen geeft aan dat het team, vanuit een regisseursrol, alleen hulp organiseert 
en geen zorg overneemt. Alle wijkteams in de regio zijn bekend met de werkwijze van het 
Integrale Hulpteam. 

 Op dit moment worden de gedupeerden als bijzondere doelgroep behandeld. In sommige 
gevallen leidt dat tot een voorrangsbehandeling. Dit kan bij andere inwoners leiden tot een 
gevoel van rechtsongelijkheid. Ook zijn er landelijk diverse hulpteams ingeschakeld. Dit werkt 
verwarrend voor inwoners en voor professionals.

 Wethouder de Meij vraagt op basis van welke wetgeving hulp wordt verleend. De heer Van 
Maanen geeft aan dat er geen wetgeving is. Het uitvoeringskader is om ruimhartig te 
compenseren.

 De leden van het AB bespreken ook de goede voorbeelden in de hersteloperatie. Wethouder de 
Deugd heeft aan graag met goede voorbeelden naar buiten te willen treden.

 Bij de landelijke Uitvoeringsorganisatie Herstel Toeslagen (UHT) staan nu ongeveer 30.000 
mensen in de wacht. Deze mensen hebben snel zekerheid nodig. De leden van het AB 
bespreken dat een onafhankelijke commissie met een sneller regime wenselijk zou zijn. 



 De heer Paffen geeft aan dat wethouder Heijkoop goed is aangesloten op diverse landelijke 
overleggen om de verschillende knelpunten in de landelijke en regionale uitvoering bespreekbaar
te maken.

 De leden van het AB uiten de wens om ook gemeenteraden op de hoogte te stellen van de 
laatste ontwikkelingen. De heer Van Maanen zegt toe een rompbrief op te stellen, waarmee de 
leden van het AB de gemeenteraden kunnen informeren.

10. AB voorstel – Regeling tegemoetkoming eigen bijdrage kinderopvang
Voorstel:
1. Vaststellen van de aangepaste Regeling tegemoetkoming eigen bijdrage kinderopvang met 

terugwerkende kracht per 1 januari 2023, onder intrekking van de voorgaande versie van de 
regeling (vastgesteld op 14 februari 2022).

Besluit: 
Conform.

Naar aanleiding van de presentatie wordt het volgende besproken:
 Wethouder Baggerman geeft aan dat er voor de gemeente Hardinxveld-Giessendam een 

overgangsregeling geldt.

11. AB memo – Aanvulling energietoeslag 2022
Bespreekpunten:
1. DB voorstel - Aanvulling energietoeslag 2022

Besluit:
Niet conform.

Naar aanleiding van de presentatie wordt het volgende besproken:
 De heer Van Maanen licht toe dat het uitkeren van een aanvulling op de energietoeslag 2022 

effect heeft op de regeling van 2023.
 De heer Van Maanen geeft aan dat de tekorten op vorig jaar gedekt zijn uit Tozo en TONK 

gelden. Dit is destijds besloten in het Algemeen Bestuur.
 Wethouder van Benschop geeft aan dat de gemeente Dordrecht geen aanvulling op de 

energietoeslag 2022 wil uitkeren. Er zijn diverse rijksmaatregelen en een ruimhartig 
minimabeleid die onze inwoners kunnen helpen. Wethouder Heijkoop vult aan dat de urgentie is 
veranderd. Bij de energietoeslag 2023 is het mogelijk om voor een nieuwe doelgroep uit te 
keren. Bovendien sluit de nieuwe wet ook bepaalde doelgroepen uit. Ook zal in 2023 het 
verdeelmodel veranderen.

 Wethouder Baggerman geeft aan dat de gemeente Hardinxveld-Giessendam 300 euro wil 
uitkeren. Wethouder Baggerman geeft aan dat vanaf april de energieprijzen zullen dalen.

 Wethouder de Deugd geeft aan dat de gemeente Alblasserdam 400 euro wil uitkeren
 Wethouder van Erk geeft aan dat de gemeente Papendrecht 400 euro wil uitkeren.
 Wethouder van Die geeft aan in overleg te willen met de gemeenteraad van Hendrik-Ido-

Ambacht alvorens een besluit te nemen.
 Wethouder Paas laat weten dat de gemeente Sliedrecht geen aanvulling wil uitkeren. De 

urgentie is op dit moment weg.
 Wethouder de Meij geeft aan dat hij op 21 maart het onderwerp bespreekt met de 

gemeenteraad van Zwijndrecht. Daarna neemt de gemeente Zwijndrecht pas een besluit.
 Wethouder Van Die pleit voor uniformiteit in de besluitvorming.
 Wethouder Heijkoop stelt voor om het voorliggende voorstel aan te houden totdat er meer 

duidelijkheid is over de energietoeslag 2023. De leden van het AB gaan hiermee akkoord.

12. Rondvraag en afsluiting
 Wethouder Paas geeft aan zich zorgen te maken over de inburgering van statushouders op het 

gebied van financieel ontzorgen. De andere leden van het AB herkennen het signaal niet.
 Mevrouw Smid geeft aan dat de evaluatie van de dienstverleningsovereenkomst inburgering 

binnenkort start. De verwachting is dat de evaluatie voor de zomer is afgerond. Aan de hand van
de evaluatie kan worden bekeken of het nodig is om de dienstverleningsovereenkomst aan te 
passen.



 Wethouder Baggerman informeert naar het ambtelijke voorstel over een witgoedregeling en de 
aansluiting met de lokale witgoedregelingen. De heer Van Maanen geeft aan dat het voorstel 
niet overlapt met de lokale regelingen en dat het voorstel binnenkort de besluitvormingsroute 
ingaat.

Het verslag is vastgesteld door het Algemeen Bestuur d.d. 23 maart 2023.

drs. D.J. van Maanen drs. P.J. Heijkoop
secretaris voorzitter


